

ART OF CANTON

粵藝館

貴州茅台酒宴 (4位用)

Kweichow Moutai Menu (For 4)

潮式滷水三拼

(十五年獅頭鵝肝鵝翼拼豬面肉)

Chaozhou Style Marinated Platter
(Goose Liver · Goose Wing · Pork Cheek)

即燒無花果天下第一豬

Roasted Suckling Pig · Fig Paste

高山茭白拌脆耳

Marinated Shredded Crispy Pork Ears
with Water Bamboo

金榜醬大虎蝦

Giant Tiger Prawn · Kim Bang Sauce

粵藝辣子雞

Stir-fried Chicken · Spicy Style

藤椒乾蔥雪花牛肉煲

Braised Beef Clay Pot ·
Vine Pepper · Shallot

臘味炒青蔬

Stir-fried Seasonal Vegetables
with Chinese Preserved Meat

老菜脯欖菜海鮮炒飯

Assorted Seafood · Dried Radish ·
Preserved Olives · Fried Rice

粵藝特色甜品

Signature Dessert

原價 Original Price

\$6,880

(4位用 For 4)

特惠價 Special Price

\$4,880

(4位用 For 4)

配搭貴州茅台酒乙瓶

貴州茅台酒

以醬香突出、酒體醇厚、回味悠長聞名，其製作方式也頗為繁複。茅台酒的原料為紅纓子高粱，經製麴發酵後入製酒流程，當中經歷9次蒸餾、8次發酵、7次取酒，歷時整整一年。



此套餐之優惠不可與任何優惠同時使用，包括會籍折扣、所有積分換領券/餐飲優惠券，以及其他第三方平台之優惠、優惠券及/或現金券
The discount of this menu cannot be used in conjunction with any other offers, including membership discount, all points redemption coupons and/or dining coupons, and other third-party's offers, coupons and/or vouchers

所有價目均以港幣計算，不足港幣一元之金額將以四捨五入計算，並需收取加一服務費
All prices are in Hong Kong Dollars and will be rounded up or down to the nearest Hong Kong dollar, and subject to 10% service charge

圖片只供參考

Photos are for reference only



artofcanton



artofcanton



thefoodstoryhk.com/artofcanton

若有任何食物過敏和特殊的飲食要求，歡迎與我們聯絡
Please inform us of any food allergies or dietary requirements prior to ordering